

台灣消化系醫學會第二八六次學術討論月會

時間：民國 112 年 11 月 18 日(星期六) 13:00-16:45

地點：亞東紀念醫院北棟六樓階梯教室

(新北市板橋區南雅南路二段 21 號，請乘北棟橘色電梯上 6 樓)

報告方式：10 分鐘報告，5 分鐘討論

13:00-13:20 Registration

13:20-13:30 Opening Remarks 李宗熙 主任 (亞東醫院)

第一部分

座長：陳建華 主任 (台北慈濟醫院)、林政寬 主任 (亞東醫院)

13:30-13:45 A 45 year-old man with incidental finding of liver lesion.

黃皓 林裕民 吳金珠 陳東榮

新光吳火獅紀念醫院胃腸肝膽科

新光吳火獅紀念醫院病理科

13:45-14:00 A 56 year old woman with a skin nodule at her right flank for 5 months.

葛齊

臺大醫院消化內科

14:00-14:15 A rare cause of upper gastrointestinal bleeding: a 59 year-old male with tarry stool for 10 days.

陳冠伯 林煊淮

三軍總醫院胃腸肝膽科

14:15-14:30 A 33-year-old female with minimal acetias and chronic abdominal pain.

林宏益 林建助

亞東紀念醫院肝膽胃腸科

14:30-14:45 A 47-year-old male patient with jaundice.

郝立中

臺北市立聯合醫院仁愛醫院消化內科

14:45-15:15 Coffee break

第二部分

座長：林聰蓉 主任 (臺北市立聯合醫院仁愛醫院)、鍾承軒 主任 (亞東醫院)

15:15-15:30 A 53-year-old man with jaundice for two weeks

張鈺屏

臺大醫院消化內科

- 15:30-15:45 A 75 y/o male with diarrhea and abdominal discomfort for 2 weeks.
郭睿祥
臺北市立聯合醫院仁愛醫院消化內科
- 15:45-16:00 A 67-year-old man presented with jaundice for 5 days.
盧盈潔
臺大醫院消化內科
- 16:00-16:15 A 40-year-old male Amphetamine abuser with accidentally found multiple gastric ulcerative lesions.
郭桂彰 鍾承軒
亞東紀念醫院肝膽胃腸科
- 16:15-16:30 An Unusual Presentation of Ischemic Bowel disease.
洪芊慈
臺大醫院消化內科
- 16:30-16:45 Closing Remarks 林建助 主任 (亞東紀念醫院)